

CNY Cheer With The Less Fortunate At Cameron Highland

In conjunction with the Chinese New Year celebrations, Sports Toto shared festive cheer with about 180 less fortunate folks in Brinchang, Cameron Highland.

Collaborating with the Malaysian Indian Congress (MIC), the company donated hampers and Deepavali “ang pows” to the recipients on 23 January 2014 at SJKC Hall, Brinchang, Cameron Highland.

Datuk Seri G. Palanivel, MIC president cum Minister of Natural Resources and Environment, took time out to be on hand for the jovial occasion and handed out “ang pows” and goodie bags to the beneficiaries.

多多博彩在金马仑高原与弱势群体欢庆农历新年

配合农历新年节庆，多多博彩将佳节欢乐带给了来自金马仑高原布兰樟的大约 180 名较不幸的人士。

多多博彩与国大党合作，在 2014 年 1 月 23 日假金马仑高原布兰樟的 SJKC 礼堂施赠礼包及屠妖节“紫包”给受惠者们。

天然资源与环境部部长兼国大党主席拿督斯里巴拉尼威特地拨冗出席这无比欢乐的活动，并施赠“紫包”及礼包给受惠者。